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Collegebesluit 
Het college van burgemeester en wethouders besluit de raad actief te informeren aan de hand van 
bijgaande actieve info. 
 

Toelichting/achtergrond 
Bij de behandeling van de motie ‘geef inwoners een stem binnen de ziekenhuisdiscussie’ over 
kwalitatief goede, toegankelijke en bereikbare zorg, hebben we u toegezegd om u periodiek op de 
hoogte te houden van de manier waarop we uitvoering geven aan deze motie en de resultaten die 
geboekt zijn.  
 
Wij willen u deze keer een stand van zaken van de ontwikkelingen van de laatste maanden geven. 
Ook kijken we vooruit naar een aantal werkbezoeken en bijeenkomsten waarbij we 
vertegenwoordigd zijn.  
 
 

Inwonersparticipatie 

Inwonersbijeenkomsten vanuit onze gemeente 
Er hebben 3 inwonersbijeenkomsten plaatsgevonden in Koudum, Makkum en Sneek. Het aantal 
aanwezigen schommelde tussen de 40 en 100 personen. Planbureau Friesland en Lysias advies 
presenteerden hun onderzoeken. Daarna ging het publiek in groepen uiteen om hun ervaringen te 
delen.  
Uit de eerste analyses blijkt dat onze inwoners zich grote zorgen maken over de bereikbaarheid van 
(ziekenhuis)zorg. Tegelijkertijd vinden ze het positief dat er nu gekeken kan worden hoe de zorg 
toekomstbestendig ingericht kan worden. Een korte samenvatting van de bevindingen wordt 
uitgewerkt en binnenkort gepubliceerd op onze website https://www.zorginsudwest.nl/ . 
 
 
Bijeenkomsten met ondernemers 
Ondernemers in onze gemeente hebben aangegeven dat zij graag met ons in gesprek willen gaan. 
Enerzijds om de effecten van de plannen te bespreken. Maar ook om samen te kunnen verkennen 
welke bijdrage vanuit ondernemers kan worden geleverd aan een toekomstbestendig 
gezondheidslandschap. 
Er worden 2 of 3 avonden gepland. De eerste bijeenkomst is gepland op woensdag 5 februari 2025 in 
Sneek.  
 
 
Inwonersparticipatie vanuit de ziekenhuizen en zorgverzekeraars 
Op verzoek van de ziekenhuizen en zorgverzekeraars is Zorgbelang Fryslân gestart met een 
inwonerparticipatietraject over de toekomst van de Friese ziekenhuiszorg. In het participatietraject 
gaat het niet meer over de keuze om van vier naar drie ziekenhuizen te gaan, dat is het 
uitgangspunt van het participatietraject. De inwonerparticipatie heeft twee doelen. In de eerste 
plaats het goed informeren van de inwoners over dit initiatief en de noodzaak ervan. Daarnaast 
willen de initiatiefnemers graag weten waar inwoners zich zorgen over maken als van 4 naar 3 
ziekenhuizen wordt gegaan.  

https://sudwestfryslan.raadsinformatie.nl/document/14067641/1/17_+Motie++PvdA%2C+CDA%2C+FNP%2C+NS%2C+GL%2C+GBTL%2C+PVV%2C+CU%2C+Mooi+SWF%2C+FvD+I+geef+inwoners+een+stem+in+de+ziekenhuis+discussie


 

 

Op 5 en 19 november stonden bijeenkomsten gepland in Sneek en Emmeloord. Deze bijeenkomsten 
worden verplaatst naar maart 2025. Deze beslissing is genomen door de bestuurders van betrokken 
ziekenhuizen en zorgverzekeraars naar aanleiding van de recente bestuurswisseling bij het 
Antoniusziekenhuis.  
Sinds 1 oktober is Annette Imhof aangetreden als de nieuwe voorzitter van de Raad van Bestuur van 
het Antoniusziekenhuis. Zij wil graag goed voorbereid zijn om in gesprek te kunnen gaan over de 
plannen voor de Friese ziekenhuiszorg. Het extra tijdbestek geeft haar de ruimte om zich grondig in 
te lezen en vragen goed te kunnen beantwoorden. Vanwege de grote belangstelling voor de 
bijeenkomst in Sneek wordt overwogen om in maart twee avonden te organiseren.  
 

Activiteiten binnen de provincie en de regio 

 
Proef Dokterswacht Friesland 
Dokterswacht Friesland overweegt om de posten in Dokkum, Sneek en Heerenveen bij wijze van 
proef ’s nachts tijdelijk te sluiten om de druk op huisartsen te verlichten. De posten in Leeuwarden 
en Drachten blijven dan open en vanuit Heerenveen opereert een mobiel team bestaande uit een 
huisarts met chauffeur. 
Zoals tijdens de vergadering van de commissie Boarger en Mienskip  op 30 oktober jl. al 
medegedeeld, hebben wij over dit voornemen vragen waarover we samen met onze collega-
bestuurders het gesprek met Dokterswacht Friesland willen aangaan. Dit gesprek zal plaats vinden 
op 18 of 19 november as.  
 
Provinciale Staten van Fryslân 
Op 11 december spreekt wethouder mevrouw Poelman tijdens een expertmeeting 
Toekomstbestendige ziekenhuiszorg in Fryslân georganiseerd door Provinciale Staten. 
 
 

Activiteiten Landelijk   
 
Reactie van onze gemeente op de intentieverklaring 
Als antwoord op het persbericht van 11 juli 2024 hebben de colleges van Súdwest-Fryslân en 
Heerenveen een brief naar de ziekenhuizen en de zorgverzekeraars verstuurd. Hierin wordt 
gevraagd om een open gesprek over een gezamenlijke visie op toekomstige ziekenhuiszorg in de 
regio Fryslân, zonder restricties vooraf.  
 
Een afschrift van de brief is als bijlage bij deze actieve info gevoegd.  
In de brief wordt ook ingegaan op de noodzakelijke wijziging van de AMvB die gaat over de manier 
waarop gemeenten worden betrokken bij op handen zijnde fusies en sluitingen van ziekenhuizen. 
Op dit moment zijn hierover nog geen nieuwe ontwikkelingen te melden.  Dit onderwerp gaan we 
agenderen bij de werkbezoeken die in voorbereiding zijn. (zie hierna) 
 
Debat in Nieuwspoort 
Op 1 oktober was wethouder Poelman aanwezig bij een bijeenkomst van de NVSHA (Nederlandse 
Vereniging van Spoedeisende Hulp-Artsen) en Gemeenten met een Regionaal Ziekenhuis (GRZ) in 
Nieuwspoort; het bekende internationaal pers- en debatcentrum in Den Haag. Doel was 
duidelijkheid creëren in het debat in de Vaste Kamercommissie rondom de acute zorg, het 
kwaliteitskader en de financiering. Hierbij waren  zowel  een delegatie van Kamerleden van BBB, 
GroenLinks-PvdA, PVV, Socialistische Partij, VVD en D66 als bestuurders van gemeenten met een 
regionaal ziekenhuis aanwezig. 
 
 

Werkbezoeken 
 
Op 9 december 2024  brengt een delegatie van de fractie van NSC een bezoek aan onze gemeente. 
 
In voorbereiding zijn werkbezoeken van de  Vaste Kamercommissie van VWS en de Minister van VWS. 
Data en het programma volgen zo snel mogelijk. 
 



 

 

Wethouders Poelman en Sytsma (van Heerenveen) zijn  op 25 november  aanwezig tijdens een 
werkbezoek van de Directeur Generaal curatieve zorg van het ministerie van VWS, mevrouw Barbara 
Goezinne aan Heerenveen. De organisatie van deze bijeenkomst is in handen van Zorgbelang 
Fryslân. 
 
 

Communicatie 
 
De online campagne loopt goed en heeft een groot bereik. Tot en met 6 november hebben 2311 
mensen hun mening gegeven op het online platform.  
Tegelijk met de publicatie van de uitwerking van de bewonersbijeenkomsten wordt informatie 
gedeeld over het bereik van de campagne onder verschillende groepen inwoners. 
 
 
Financien 
Voor deze werkzaamheden worden kosten gemaakt. Voor communicatie (inclusief het organiseren 
van informatieavonden) hebben we binnen de begroting een budget vrijgemaakt dat vooralsnog 
toereikend is. 
Ook voor de kosten van uren van medewerkers is binnen de begroting dekking gevonden. 
 
 
 
 
 
Bijlage(n) 

1. Brief aan Ziekenhuizen 
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